

# Co-Packing

frischli produziert jährlich über 1 Milliarde Portionspackungen und nimmt damit eine führende Stellung in Europa ein.

Neben dem klassischen flüssigen Sortiment an Sahne, Milch und Milchgetränken werden auch viskose Lebensmittel wie z. B. Saucen und Cremes in verschiedenen Weichpackungen abgefüllt.

Als technologischer Vorreiter haben die frischli Milchwerke bereits im Jahr 2000 die erste aseptische Abfüllanlage für wiederverschließbare Eimergebände in Deutschland installiert.

Neben zahlreichen hochwertigen und innovativen Dessertrezepturen ist auch die Produktion stückiger Rezepturen (Fruchstücke, Reis) wie z. B. Milchreis in optimaler UHT-Qualität Bestandteil des Sortiments.

frischli Milchwerke produce more than 1 billion minipots annually and hence occupy a leading position in Europe.

In addition to the classic range of liquid products such as cream, milk and milk-based drinks also viscous products such as sauces and crèmes are filled in various sized soft packs.

As technological pioneers, frischli Milchwerke set up the first aseptic filling plant for resealable buckets in Germany already in the year 2000.

Besides numerous high-quality and innovative dessert recipes, the production of chunkier recipes (with pieces of fruit, rice), such as rice pudding in best UHT-quality are also a part of the company's range of products.



Portions-Cup  
7,5 g, 10 g, 15 g

Cup 125 ml

Buckets 10 l, 5 l

Different sized packs  
1 l, 0,5 l, 0,33 l, 0,25 l

# Molkerei-Produkte für die industrielle Weiterverarbeitung & Co-Packing

## Dairy products for further industrial processing & Co-Packing



## Kompetenz für Milch & Lebensmittel Competence in dairy & food products

### Seit 1901 Kompetenz für Milch und Lebensmittel

Seit der Gründung im Jahr 1901 produzieren die frischli Milchwerke hochwertige Milchprodukte. frischli zählt heute als inhabergeführtes Unternehmen zu den größten Molkereien in Deutschland und vermarktet international Molkereiprodukte und Lebensmittel für Handel, Food Service und Industrie.

In hochmoderner Industrieproduktion werden besonders ungekühlt haltbare Produkte hergestellt, die höchste Anforderungen an Produktsicherheit und sensorische Qualität erfüllen.

In verschiedensten Rezepturen und Gebindegrößen (7,5 g – 1.000 kg) bietet frischli eine große Auswahl an bestehenden Artikeln und entwickelt in Zusammenarbeit mit seinen Kunden permanent neue Produkte. frischli ist nach allen relevanten Zertifizierungsnormen (IFS)\* geprüft und zählt hier zu den führenden Molkereien Europas.

\* in der jeweiligen aktuellen Version

### Competence in dairy & food products since 1901

frischli Milchwerke have been producing high-quality dairy products since the time of their founding in 1901. Today frischli is considered to be one of the largest owner-operated dairies in Germany marketing food and dairy products for retail, food services and industry worldwide.

By means of ultra-modern industrial production methods frischli manufactures above all ambient long-life products that meet the highest demands in both taste and food safety.

Currently frischli offer a wide range of products in a large variety of recipes and pack/container sizes between 7.5 g and 1,000 kg. frischli are also continuously developing new products in cooperation with its customers. Furthermore frischli Milchwerke are certified to all relevant certification standards (IFS)\* and are to be counted among the leading dairy companies in Europe in this respect.

\* always in their respective latest versions



### Industrielle Weiterverarbeitung

Für Industriekunden verfügt frischli über verschiedene Großgebände. Hier werden sowohl frischli Produkte, als auch die mit unseren Industriekunden gemeinsam entwickelten Rezepturen abgefüllt. Schwerpunkt sind aseptisch abgefüllte Produkte, die ungeöffnet ungekühlt über Wochen haltbar sind.

Als Gebindevarianten stehen Bag in Box Systeme (5 – 1000 kg) oder Großcontainer (750 – 1000 kg) zur Verfügung. Bei der Abfüllung in Bag in Box Systeme erfolgt dies in einen sterilen Inliner. Dieser ist entweder mit massivem Karton (Einweg) oder Kunststoff (Mehrweg) ummantelt.

### Industrial further processing

Our BtoB customers have many options with regard to container sizes of our bulk products. These are filled with both frischli's own products and with products that are developed together with our customers. The focus is on the aseptically filled products unopened shelf are stable for weeks.

Our customers can choose between two types of packaging: UHT bag-in-box systems (5 – 1000 kg) or large-scale fresh containers (750 – 1000 kg). The filling of the UHT bag-in-box systems is done in stable and sterile liners that are either embedded in sturdy cardboard (one-way) or inplastic (reusable).

Produkte / Products	UHT	thermisiert Heated	frisch Fresh	Gebinde / Container
Sahne Cream	●			5 kg BiB, 250 kg BiB, 500 kg BiB, 1000 kg BiB 5 kg BiB, 250 kg BiB, 500 kg BiB, 1000 kg BiB
Milch Milk	●			5 kg BiB, 250 kg BiB, 500 kg BiB, 1000kg BiB 5 kg BiB, 250 kg BiB, 500 kg BiB, 1000kg BiB
Kondensmilch Condensed Milk	●			250 kg BiB, 500 kg BiB, 1000 kg BiB 250 kg BiB, 500 kg BiB, 1000 kg BiB
Saucen Sauces	●			250 kg BiB, 500 kg BiB, 1000 kg BiB 250 kg BiB, 500 kg BiB, 1000 kg BiB
Creme fraiche Crème fraiche			●	770 kg Edelstahl-Container 770 kg Stainless Steel Container
Sauerrahm Sour cream		●		800 kg Edelstahl-Container 800 kg Stainless Steel Container
Joghurt Yoghurt		●		800 kg Edelstahl-Container 800 kg Stainless Steel Container
Quark Quark			●	750 kg/1000 kg Edelstahl-Container 750 kg/1000 kg Stainless Steel Container
Gezuckerte Kondensmilch Sweetened condensed milk		●		950 kg + 1200 kg Edelstahl-Container, 1000 kg Einweg fluid bag, Tankzug 950 kg + 1200 kg Stainless Steel Container, 1000 kg one way fluid bag, bulk
Kunden spezifische Rezeptur Customer's own recipe	●			5 kg BiB, 250 kg BiB, 500 kg BiB, 1000 kg BiB 5 kg BiB, 250 kg BiB, 500 kg BiB, 1000 kg BiB
Compounds flüssig Liquid compounds	●			5 kg BiB, 250 kg BiB, 500 kg BiB, 1000 kg BiB 5 kg BiB, 250 kg BiB, 500 kg BiB, 1000 kg BiB



5 l / 10 l Bag in Box, Einweg/disposable

250 kg / 1000 kg Container

500 kg Container, Einweg/disposable

750 kg / 800 kg / 1000 kg Edelstahl-Container/ Stainless Steel Container